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لایحه پیشنهادی متمم بودجه شهرداری 
افزایش یافت

شهردار فردیس گفت: رقم متمم بودجه مصوب در شورای 
اسلامی شهر نسبت به لایحه پیشنهادی شهرداری افزایش 
یافت.عاطفه کمالی روستا – البرز - محمدرضا احمدی 
نژاد ضمن تقدیرهمکاری مثبت اعضای شورای اسلامی 
شهر فردیس در مورد تصویب متمم بودجه و توجه ویژه 
به توســعه عمران شهر، اظهار کرد: لایحه متمم بودجه 
پیشنهادی شــهرداری با افزایش ۳۹ درصدی نسبت به 
بودجه مصوب به شورا پیشنهاد شد که در صحن شورا با 
رقمی بیش از ۴۰ هزار و ۷۵۱ میلیارد ریال و افزایش ۴۲ 
درصدی به تصویب شورا رسید.وی افزود: همچنین هزینه 
های عمرانی در لایحه بودجه متمم شهرداری فردیس با 
افزایش ۶۶۶۴ میلیارد ریالی نسبت به بودجه عمرانی ۱۹ 
هزار و ۲۸۸ میلیاردی به شورا پیشنهاد شد  که در متمم 
بودجه مصوب به افزایش ۳۴ درصدی و رقم ۸ هزارو ۱۸۱ 
میلیارد ریال رسید.شهردار فردیس با اشاره به به نسبت 
۶۷ به ۳۳ درصتدی بودجه عمرانی شــهرداری فردیس 
نسبت به هزینه های جاری، گفت: در پیش بینی پروژه 
های عمرانی ارتقای سرانه ها و رفع معضلاتی همچون 
ترافیک در اولویت مجموعه مدیریت شــهری است. در 
این راســتا پروژه های مختلفی در حوزه های فرهنگی، 
ورزشی پیش بینی شده و برای بازگشایی گره ترافیکی 
غرب فردیس، اجرای تقاطع غیرهمسطح شهید کچویی 

اخیرا آغاز شده است.

خبر

آرزو گونه ای در پوستینِ قانون!
نتیجه آشــکار این ندانم کاری ها، کژاندیشــی ها و 
را می توان در سیاست گذاری های  انحصارطلبی ها 
درون مــرزی و موضع گیری های برون مرزی با آه و 

ناله و افسوس به عینه شاهدش بود!
آقایان؛

آنچه به نــام »قانون« عفاف و حجــاب از آن یاد 
کــرده و با همه نقد و نظرهــای اصولی بر »آن«، 
عزم تان را بــر ابلاغ و اجرای آن جــزم کرده اید، 
علیرغم وجود ده ها ایراد شرعی، عرفی و اخلاقی از 

منظر قانون نمی توان به آن اعتبار بخشید.
چه بــا نگاهی گذرا به این بــه اصطلاح »قانون« 
می توان از »آن« به فهرســتی بلندبالا از آرزوهای 

دور و دراز پدید آورندگان »آن« یاد کرد.
آقایان ؛

قانون نویسی یک فنّ است، نیاز به دانش و مهارت 
دارد و کار هر مدّعی نیست. قانون باید بر مبانی و 
اصول حقوقی استوار بوده و تدوین شود، از تبعیض 
برَی و حلّال مشــکلات باشد؛ نه مشکل آفرین. در 
خدمت منافع عموم قرار گرفته، روزآمد باشــد و 
از ثبات لازم بر خوردار. کارشناسی شــده، جامع و  
مانع، مقبولیت عموم داشته و عامل وحدت باشد، 
نه زمینه ساز تفرقه، تشــتت و خشونت. کاربردی 
باشد، حقوق آحاد جامعه در آن لحاظ شده، قابل 
درک، شــفّاف، راهگشا، پایدار و با کمترین هزینه 

قابل اجرا باشد.
شاخصه هایی که در »قانون« مورد بحث به ندرت 

دیده شده اند!
آقایان؛

حجاب و  عفاف مقوله ای فرهنگی اســت. فرهنگ 
محصول نیــاز جامعه و دیربازده اســت، راه خود 
را می پیمایــد، باید بپذیریم کمّی ها و کاســتی ها 
محصول عملکرد خودِ ماســت، آنگونه که شایسته 
و  بایســته بوده، نتوانســته ایم بسترسازی کنیم. 
فرهنگ یک شــبه به وجود نیامده که یک شــبه 
و آن هم توســط تنی چند و  بــا امر و نهی جامه 
عوض کند. از یاد نبریم فرهنگ با بایدها و  نبایدها 
در قالب دســتورالعمل، بخشــنامه و  بگیر و  ببند، 
مجــازات و جریمــه، میانه ای نداشــته و ندارد و 
تغییر ماهیّت نمی دهــد، روش های خاص خود با 
بهره گیری از همّت و  حمایت فرهنگ دوستانِ آگاه، 

دلسوز و آینده نگر را می طلبد.
از یاد نبریم؛ مشکل بنیادی فرهنگ من و تو همانا 
در این نکته نهفته اســت و آن اینکه بســیاری از 
مســئولان و تصمیم گیرندگان حوزه فرهنگ ما از 
اهالی فرهنگ نبوده و با خواسته ها و  نیازهای روز 

فرهنگی جامعه ناآشنا و ای بسا بیگانه اند!
صرف نظر از ایرادهای شــکلی و ماهیّتی وارده بر 
این قانون؛ به ویژه در آنچه به »قانون اساســی« و  
»حقوق بشــر« مربوط می شــود، چنین قانونی از 

جهات گوناگون قابلیّت اجرا ندارد.
جا دارد مســئولان از ابلاغ و اجــرای این »قانون 
پرُ حرف و  حدیث« باپیامدهای ســنگینِ سیاسی، 

اجتماعی، اقتصادی و فرهنگی اجتناب ورزند.
رئیس اسبق اسکودا

ادامه از صفحه اول

حمایت معنوی و حضور فعال هلدینگ 
پترو پالایش اصفهان در نخستین 

سمپوزیوم “پیشگیری از رفتارهای 
خودآسیب رسان”

اصفهان – فایزه مرادیان: به گفته مدیر آموزش 
و تعالی منابع انسانی هلدینگ پتروپالایش اصفهان، 
نخســتین ســمپوزیوم پیشــگیری از رفتارهــای 
خودآسیب  رســان با اهداف ایجاد آگاهی و تشریح 
اهمیت مقوله رفتار خودآسیب رسان و ایجاد مهارت 
در خصوص شناســایی و کنترل افراد دارای زمینه 
رفتار خود آســیب رســان، با مدیریــت و میزبانی 
دانشگاه آزاد اســلامی اصفهان و با حضور برخی از 
شــرکت ها از جمله هلدینگ پتروپالایش اصفهان 
و کلیه ســازمان های اجرایی استان اصفهان اعم از 
آموزش و پرورش، آتش نشانی، جمعیت هلال احمر، 
اورژانــس اجتماعــی، فراجا، اســتانداری اصفهان، 
قــوه قضاییه، اورژانــس و تعدادی از دانشــجویان 
روانشناسی و روانپزشکی در تاریخ های ۶و۷آذرماه 

برگزار گردید.
فرشته مشهدی افزود: این همایش علمی_دانشگاهی 
کــه در ســالن امیرکبیــر دانشــگاه آزاد اصفهان 
)خوراســگان( برگزار شــد، پذیرای بیش از ۱۴۰۰ 
نفر از فعالان علمی، آموزشــی و سازمانی بود که در 
این میان از ســوی هلدینگ پتروپالایش اصفهان با 
رویکرد چند بعدی، جمعی از مسئولان، کارشناسان 
از حوزه های آموزش، روابط کار، بهداشت و درمان، 
روابط عمومی و کادر اجرایی موسســه غیر انتفاعی 
پالایش نفت اصفهان معرفی گردیدند.مدیر آموزش 
و تعالی منابع انسانی هلدینگ پترو پالایش اصفهان 
بیان داشــت: مقرر گردید گواهینامه های معتبر و 
دارای تاییدیه مراجع ذیصلاح اســتان اصفهان و با 
هدف تربیت سفیران این جمعیت به فراگیران ارائه 
گردد.همچنین اداره آموزش و تعالی منابع انســانی 
همســو با رســالت های چندوجهی خود، محتوای 
 Micro( این ســمپوزیوم را با روش یادگیری خُرد
Learning( و با فواصل زمانی متوالی جهت بهره 
برداری، در دســترس مدیــران، کارکنان و خانواده 
های ایشان قرار خواهد داد.همچنین رئیس آموزش 
و توسعه مدیران هلدینگ پترو پالایش اصفهان نیز 
گفــت: هدف از حضور موثــر هلدینگ پتروپالایش 
اصفهان، علاوه بر تحقق مســئولیت های اجتماعی 
متقابل میان دانشــگاه و صنعت، ســرمایه گذاری 
آموزشی فرهنگی و روانشانسانه در راستای اقدامات 
فراکنشی جهت حذف ریشه های رفتار خودآسیب 
رسان در جامعه کارکنان، خانواده ها و مدارس بوده 

است.

در دیدار مدیرعامل فولاد سبا با کارکنان مطرح شد؛
تحقق شعار سال با كسب ركوردهای 

متوالی در مجتمع فولاد سبا
اصفهان – معصومه قاســمی: در پــی به ثبت 
رســیدن رکوردهای روزانه و ماهانــه پی درپی در 
مجتمع فولاد سبا، قاســم خوشدل پور، مدیرعامل 
این شرکت، به همراه جمعی از مدیران و مسئولان 
خطوط تولید با حضور در دیدارهای صمیمانه کسب 
این موفقیــت را به همــکاران و تمامی ذی نفعان 
شــرکت تبریک گفــت و از تلاش های کارکنان در 
نواحی مختلف این شــرکت قدردانی کرد. قاســم 
خوشــدل پور با اشــاره به رکوردهای تولید روزانه 
در تاریخ هــای ۲۱ و ۲۹ آبان مــاه و رکورد ماهانه 
تولید در آبان ماه این رکوردها را حاصل تلاش های 
مستمر و همت والای کارکنان دانست.وی با اشاره 
به نقش این موفقیت ها در ارتقای کیفیت و کمیت 
تولیــد، بر ادامه این روند و افزایش بهره وری تأکید 
و اظهار کرد: این دســتاوردها گامی مهم در تحقق 

اهداف توسعه ای مجتمع فولاد سباست.

خبر

علیرضا عرب، رئیــس روابط عمومی فولاد 
ســنگان، از برنامه های نوآورانه ای خبر داد 
که بــا تمرکز و بهره گیــری از فناوری های 
پیشــرفته، مســیر جدیدی در حوزه روابط 

عمومی آغاز  خواهد شد.
به گــزارش روابط عمومــی، علیرضا عرب، 
رئیــس روابط عمومــی این شــرکت، در 
حاشیه نمایشــگاه متافو اعلام کرد که این 
مجموعه طی دو ســال گذشــته گام های 
بزرگی در زمینه ارتباطات برداشته و آماده 
تحــول اساســی در این حوزه اســت. وی 
اظهار داشت: »روابط عمومی فولاد سنگان 
از رویکردهای ســنتی فاصلــه گرفته و به 
ســمت هوشمندسازی حرکت می کند. این 
تغییر با استفاده از فناوری هایی نظیر هوش 
مصنوعی، تحلیــل داده ها و تولید محتوای 
هوشــمند ممکن شده است. هدف ما ایجاد 
ارتباط مؤثرتر با مخاطبان و تقویت جایگاه 

برند فولاد سنگان در صنعت است.
 عرب افزود : این تحولات بخشــی از برنامه 
راهبــردی این مجموعه برای ســال آینده 
اســت که بــا رویکردی خلاقانــه و کاربرد 
فناوری های نویــن، تصویر جدیدی از برند 
فولاد ســنگان ارائه خواهــد داد. به گفته 
عرب، یکی از اهداف اصلــی این تغییرات، 
برندســازی قوی تر و ایجاد ارتباطات پایدار 
بــا رســانه ها و مخاطبــان اســت. رئیس 
روابــط عمومی فولاد ســنگان همچنین بر 
اهمیت همکاری تیمی و مشــارکت فعالان 
رســانه ای تأکید کرد و گفت: »دســتیابی 
به این موفقیت ها بــدون همراهی و تلاش 
خبرنگاران و متخصصان حوزه روابط عمومی 
ممکن نبود. این هم افزایی به ما کمک کرده 
اســت تا راهکارهای جدیدی برای مدیریت 

چالش ها و جریان ســازی رســانه ای ایجاد 
کنیم. عرب در ادامه از برنامه های جذاب و 
متنوعی برای ســال آینده خبر داد و گفت: 
»ما در ســال آینده پروژه هــای نوآورانه ای 
را رونمایــی خواهیم کرد کــه تأثیر زیادی 
در معرفــی فولاد ســنگان به عنوان یکی از 
صنایع پیشرو در صنعت خواهد داشت. این 
برنامه ها نه تنهــا تجربه های جدیدی برای 
مخاطبان ایجاد می کننــد، بلکه به تقویت 
جایــگاه برند فولاد ســنگان در بازار کمک 

خواهند کرد.
وی همچنیــن بــه اهمیــت اســتفاده از 

تکنولوژی های پیشــرفته در حــوزه روابط 
عمومی اشــاره کرد و گفت: »فناوری های 
نوین به ما امــکان می دهند تا تحلیل های 
دقیق تری از رفتار مخاطبان داشــته باشیم 
و محتوایــی هوشــمندانه تر تولیــد کنیم. 
این فرآیند نه تنهــا ارتباطات ما را تقویت 
می کنــد، بلکه باعث بهبــود تصویر برند و 
افزایــش اعتماد عمومی به فولاد ســنگان 
خواهــد شــد. در پایان، عرب با اشــاره به 
برنامه های آینده فولاد ســنگان، تأکید کرد 
که این شــرکت به دنبال خلــق تجربه ای 
متفاوت برای مشــتریان و مخاطبان است. 

وی گفت: »ســال آینــده، نقطه عطفی در 
تاریخ روابط عمومی فولاد ســنگان خواهد 
بــود. ما بــا رونمایی از پروژه هــای جدید، 
مســیرهای تازه ای برای ارتباط با مخاطبان 
و رســانه ها بــاز خواهیم کرد کــه نه تنها 
جذاب، بلکــه ماندگار خواهد بود. تحول در 
رویکردهای روابط عمومی فولاد ســنگان، 
نشان دهنده تعهد این مجموعه به نوآوری و 
پیشرفت است؛ رویکردی که نه تنها جایگاه 
آن را در صنعت مســتحکم تر می کند، بلکه 
الگویی الهام بخش برای دیگر شــرکت های 

ایرانی خواهد بود

علیرضا عرب، رئیس روابط عمومی فولاد سنگان، از برنامه های نوآورانه ای خبر داد ؛

روابط عمومی فولاد سنگان ، در مسیر هوشمندسازی ارتباطات

اســتاندار فارس با اشــاره به اهمیت حضور بانــوان در مناصب و 
جایگاه های مدیریتــی در گفتمان دولت چهاردهــم، اظهار کرد: 
تحقیقات نشــان می دهد که زنان در امر مدیریت بســیار دقیق و 

سنجیده عمل می کنند.
حسینعلی امیری ، در دیدار با نمایندگان ستادهای بانوان پزشکیان 
در اســتان فارس با اشــاره به اهمیت حضور بانــوان در مناصب و 
جایگاه های مدیریتــی در گفتمان دولت چهاردهــم، اظهار کرد: 
تحقیقات علمی و پژوهشی این مسئله را تأیید می کند که بانوان در 
امر مدیریت نه تنها از آقایان کمتر نیستند، بلکه در اموراتی دقیق تر، 

بهتر و سنجیده تر عمل می کنند.
وی با اشاره به اینکه نخستین انتصاب فرمانداران در استان فارس 
را به یکی از بانوان و در سمت فرمانداری اختصاص داده ایم، اظهار 
کرد: گفتمان دولت پزشکیان از سوی اکثریت پذیرفته شده و این به 
معانی آن است که مردم رئیس جمهور را وکیل خود قرار داده اند تا 

این گفتمان را اجرایی کند و ما استانداران به عنوان نمایندگان دولت 
و رئیس جمهور باید استان ها را بر اساس این گفتمان مدیریت کنیم.

امیری با بیان اینکه اســتفاده از ظرفیت جوانان از دیگر مولفه های 
گفتمان دولت چهاردهم است که در دستور کار قرار گرفته و مقرر 
شده است در مناسبی  مانند بخشداری ها از افراد جوان استفاده شود، 
افزود: انتصاب جوانان در جایگاه های مدیریتی به تربیت مدیران قوی 

برای آینده کشور کمک می کند.
نماینده عالی دولت در استان فارس با تاکید بر اینکه معیار انتخاب 
افراد جنســیت نیست و معیار انتخاب عمل صالح است، بیان کرد: 
به رغم ســختی هایی که گاه در انتصاب بانوان برای بعضی مناصب 
در مســیر وجود دارد، این گفتمان در بخش های درخور توجهی 
قابل اجرا اســت.امیری با بیان اینکه افراد یک جامعه باید احساس 
ارزشــمندی کنند، چرا که احساس ارزشمندی در افراد زمینه ساز 
پیشرفت در جامعه است، تصریح کرد: هر یک از افراد جامعه برای 

اینکه بتوانند وظایف خود را به خوبی انجام دهند باید احساس غنای 
روحی کنند و این موضوع برای مدیران مجموعه استان بسیار حائز 
اهمیت است. امیری با بیان اینکه رئیس جمهور نیز بر حل مشکلات 
زنان سرپرست خانواده تاکید دارند، گفت: توجه به این مسئله یک 

وظیفه ادارای نیست؛ بلکه وظیفه ای اسلامی و انسانی است.
وی در سخنان خود ضمن تسلیت سال روز شهادت حضرت صدیقه 
طاهــره)س( به توصیف جایگاه رفیع این بانوی بزرگوار پرداخت و 
افزود: ابعاد مــادی حیات پر برکت حضرت صدیقه طاهره)س( به 

سبب مظلومیت ایشان در تاریخ ناشناخته مانده است.
امیری در باب چگونگی شــناختن بانوی دو عالم اظهار کرد: بانوان 
تاریخ با صفت شناسانده می شوند اما فاطمه به ذات تعریف می شود.

استاندار فارس:

 گفتمان دولت چهاردهم، اهمیت  به  حضور بانوان
  در مناصب مدیریتی است

معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری فــارس تأکید کرد: 
بازارهــای صادراتی با نــوآوری و رقابت پذیر کــردن محصولات 
هدف گذاری شــوند و با ارائه محصــولات و خدمات جدید گوی 
رقابت را از رقبا بگیرند. حســن شــیخ نیا ، در نخستین جشنواره 
»صنعتگران و صنایع پیشــرو در حمایت و کاربســت پژوهش و 
فناوری« در اســتان فارس گفت: قانونگذار ظرفیت های مالیاتی 
بسیار خوبی را پیش بینی کرده است که می توان از این ظرفیت ها 
در مسیر توسعه اقتصادی بهره گرفت.وی اظهار کرد: اگر واحدهای 
صنعتی در فضای رقابتی امروز غفلت کنند، میدان را از دســت 

می دهند. 
در حــال حاضر وجــه تمایز فعالیت های اقتصــادی بحث حوزه 
R&D )تحقیق و توسعه( است .معاون هماهنگی امور اقتصادی 
اســتانداری فارس ادامه داد: در شرایط کنونی، رقابت بیشتر در 
حوزه تحقیق، بهره وری و ارزش افزوده است که همه این ها از دل 

حوزه R&D بیرون می آید.
اســتان فارس هم در این زمینه ظرفیت ها و پتانســیل های قابل 
توجهــی دارد که باید مورد توجه قرار بگیرد. وی از کســب رتبه 
دوم و سوم فارس در بسیاری از حوزه های صنعت و معدن سخن 
گفت و افزود: تحقیق و نوآوری می تواند ارزش افزوده ایجاد کند. 

اگــر این حلقه ها در کنار یکدیگر قرار بگیرند یعنی دانشــگاه در 
خدمت اقتصاد باشد و اقتصاد از ظرفیت دانشگاه استفاده کند. اگر 
شرکت های دانش بنیان و نوآور و پارک های علم و فناوری بتوانند 
بخشــی از نیازهای صنعتی را پاسخ دهند دیگر ما با مشکلی رو 
به رو نیستیم و چیزی کم نداریم.معاون هماهنگی امور اقتصادی 
استانداری فارس تصریح کرد: شاید تنها کاری که آنطور که باید 
اتفاق نمی افتد ارتباط بین صنعت و دانشگاه است که اگر بتوانیم 

این ارتبــاط را برقرار کنیم، بزرگترین خدمــت را انجام داده ایم.
معاون هماهنگی امور اقتصادی اســتانداری فارس افزود: در حال 
حاضر همه دانشــگاه ها، پارک های علم و فناوری و شــرکت های 

دانش بنیان اســتان از ظرفیــت این دفتر که از 
جهیــزات نرم افزاری و ســخت افزاری هم بهره 

می برد استفاده می کنند.
شــیخ نیا با بیان اینکه به هم رســانی صنعت و 
دانشــگاه و ایجــاد این ظرفیت رمــز موفقیت 
در نوآوری اســت، گفت: امیدواریــم در هفته 
پژوهــش و فناوری هم از ایــن فرصت به نحو 
احســن بهره گرفته شود. امروز شرایط در حوزه 
رقابت پذیری محصولات بســیار دشوار است و 
باید از این ظرفیت ها در استان برای عبور از این 
مسیر دشوار اســتفاده شود.نخستین جشنواره 
صنعتگران و صنایع پیشرو در حمایت و کاربست 
پژوهش و فناوری فارس در شــیراز برگزار شد 
که در این مراسم صاحبان  ۳۵ واحد صنعتی و 
معدنــی برتر فعال در حوزه پژوهش و فناوری و 

تحقیق و توسعه تجلیل شدند.

معاون استاندار فارس:

بازارهای صادراتی با نوآوری و رقابت پذیر کردن محصولات هدف گذاری شوند


